

no. besluitenlijst c.g. mededelingen.

01. Deze vergadering staat onder leiding van G. Abbink, die voor het eerst na zijn verkiezing de voorzittershamer hanteert.
Hij heet iedereen van harte welkom, in het bijzonder L. Jaspers Fayer, die namens het jeugdbestuur zitting neemt in het bestuur. Iedereen is daar zeer tevreden over.
02. De notulen van de sponsor-commissie worden doorgenomen.
03. De v.v. YVV bestaat 50 jaar; geen animo voor receptie; secr. zal namens bestuur de gelukwensen overbrengen en f. 25,- bijsluiten.
04. De taakverdeling binnen het bestuur voor het komende seizoen komt aan de orde. Er wordt gestemd wie 2e voorzitter zal worden; L. Jaspers Fayer en J. Bruins krijgen elk 3 stemmen; na uitleg van J. Bruins haakt hij af; L. Jaspers Fayer neemt deze taak als 2e voorzitter aan.
Alle verdere taken worden doorgenomen; voorzitter stelt voor enkele taken af te stoten; secr. zal lijst typen.
E. Olthof zal aanschaf trainingsmaterialen voor zijn rekening nemen; hij zal Jan (Bont) Webbink en Gerrit Veldhoff vragen hem te assisteren; zij zullen daar 29 juni verder over praten samen met J. Bruins en F. Olthof.
05. Secretaris heeft te kennen gegeven aan eind van dit seizoen te stoppen als bestuurslid.
06. Voorzitter doet verslag bijeenkomst eerste elftal begeleiding; kleding wordt gewassen door fam. Botter;
26 aug. trainingsdag 1e elftal.
Ev. KM-vergoeding voor spelers buiten Vriezenveen? Bestuur is grotendeels van mening dat alle selectiespelers een k.m.vergoeding moeten hebben.
DB met sponsors overleggen.
Henk Schepers vraagt aanspreekpunt binnen bestuur: voorzitter.
1e elftal; begeleiding scheidsrechters G. Webbink.
07. Voorzitter: vorig seizoen gratis consumpties ong. f.16.000,--; vanuit vergadering kwam toen de vraag of dit niet te hoog was en dat hieraan iets gedaan moest worden. Voorzitter vindt dat ~~xxxxxxx~~ bestuur voorbeeld moet geven. Hij komt met ~~xxxxxxx~~ het voorstel consumpties na best.vergadering minder te maken.
08. Rondvraag:
-tassen isostar nog bij secr. E.Olthof zal dit in TC overleggen. Hem een tas geven.
-Cor Bal wenst af te werken zoals met hem is overlegd. Penn.meester zal met Cor dit afwerken.
-G. Webbink maakt lijst met namen wie zaterdag dient heeft.
-Vraag Henk Schepers in alg.ledenvergadering om trainingsveld in de zomer. Bestuur is hier tegen. Niet bij Gem aankaarten.
-Grote schoonmaak clubgebouw zal dit jaar voor aanvang seizoen gebeuren onder leiding van Harm Botter.
-Gleuf spitten voor afwatering 2e veld op 28 aug. *zakt juni*
-tenue 2e elftal moet vervangen worden. Met Wijbenga overleggen.
-Penn.meester wil - zoals afgesproken - enkele taken afstoten. Henk Smelt zal bij thuiswedstrijden entreekaartjes verkopen. Ruud Smit wil wel aan de poort staan. Jan Slot zal bekijken of hij hem kan assisteren.
-Het innen van de boets zal mogelijk gebeuren door Dik Eshuis, die gevraagd zal worden. De boetes moeten eerder aan de penn.meester betaald worden. Penn.meester deelt mee dat DETO enkele jaren 1% teveel BTW heeft voldaan; dit is ong f.2250,- dat bel.dienst terug zal storten. De onr.zakbel.gaat omlaag, doordat penn.meester bezwaarschrift heeft ingediend.
Kobus Plastics heeft voor 2e keer f.2500,- voldaan. J. Bruins zal verder hierover contact met Kobus houden.
Volgende best.verg. dinsdag 8 aug. aanvang 19.30 uur.

Akkoord:

Voorzitter:

secr.

penn.meester.

